
                                                Protokół Nr IV/11
z  sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński 

odbytej 15 lutego 2011 r. 
w sali konferencyjnej urzędu nr 201 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogdan Grabski o godz. 1000 otworzył obrady IV sesji Rady
Gminy Stargard Szczeciński . 
Po powitaniu oświadczył ,Ŝe zgodnie z listą obecności w obradach sesji uczestniczyło 12 radnych ,
co wobec ustawowego składu rady wynoszącego 15 osób , stanowiło quorum do podejmowania
prawomocnych decyzji i uchwał .
Radni nieobecni : 
1.Nowicki Tomasz – nieobecność usprawiedliwiona 
2.Kosmal Edward  - nieobecność usprawiedliwiona 
3.Zaradkiewicz Monika – nieobecność usprawiedliwiona 
W obradach sesji uczestniczył Wójt Gminy Kazimierz SzarŜanowicz , Zastępca Wójta Jerzy
Makowski ,Sekretarz Gminy Danuta śygadło i sołtysi zgodnie z listą obecności .
Ponadto w obradach sesji uczestniczyli mieszkańcy Lubowa . 
Lista obecności radnych stanowi załącznik  nr 1 do protokołu . 
Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do protokołu . 
Protokół Nr III/11 z sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński z dnia 04 lutego   2011 r. , został
przyjęty  jednogłośnie  bez odczytywania .
Rada Gminy w obecności 12 radnych obecnych na sali podczas głosowania  12 głosami ”za” ,
„ przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się” 0 przyjęła porządek obrad sesji w brzmieniu jak niŜej : 
1. Sprawy regulaminowe:
    - otwarcie obrad IV sesji Rady Gminy 
    - stwierdzenie quorum 
    - przyjęcie protokołu Nr III/11   z obrad sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński w dniu 
      04 lutego  2011 r.  
    - zatwierdzenie porządku obrad 
 2.Interpelacje radnych 
3.Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwał Nr III/25/11 Rady Gminy Stargard Szczeciński z

dnia 4 lutego 2011 r. (uchwały w sprawie protestu wyborczego)
4.Informacja nt. działalności wójta w okresie międzysesyjnym
5.Informacja nt. działalności przewodniczącego rady gminy w okresie międzysesyjnym
6.Odpowiedzi na interpelacje radnych
7.Wolne wnioski i zapytania
8.Sprawy róŜne
9.Ustalenie terminu następnej sesji
10.Zamknięcie obrad  sesji

Ad.1
Jak wyŜej .
Ad.2
Interpelacje nie zostały zgłoszone . 
Ad.3
Podjęcie uchwały Nr IV/26/11w sprawie uchylenia uchwały Nr III/25/11 rady gminy Stargard
Szczeciński z dnia 4 lutego 2011 r.
Wiceprzewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały . 
Wójt Gminy poinformował ,Ŝe na poprzedniej sesji została podjęta uchwała uwzględniająca protest
wyborczy  mieszkańców Lubowa. Po podjęciu uchwały wpłynęło pismo Pani Ireny Cichanowicz sołtysa
sołectwa Lubowo do Przewodniczącego Rady Gminy o uchylenie uchwały Nr III/25/11 Rady 
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Gminy Stargard Szczeciński z dnia 04 lutego 2011 r . w sprawie uwzględnienia protestu wyborczego i
niezwłoczne wstrzymanie wykonania w/w uchwały  do czasu rozstrzygnięcia w tej sprawie przez organ
nadzoru wraz z uzasadnieniem . Treść pisma odczytał wójt . 
W związku z powyŜszym odbyło się spotkanie w urzędzie gminy z radą sołecką i sołtysem i jak
powiedział wójt  efektem tej rozmowy   jest projekt uchwały na obecną sesję . 
Radny Jarosław Kornet wyjaśnił sytuację dotyczącą podjęcia uchwały w sprawie uwzględnienia protestu
wyborczego i wywieszenia po sesji obwieszczenia o terminie zebrania w m. Lubowo . 
Wiceprzewodniczący rady z uwagi braku uwag do projektu uchwały poddał  pod głosowanie . 
Rada Gminy w obecności 12 radnych obecnych na sali podczas głosowania 12 głosami „za” , „ przeciw”
0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 – podjęła uchwałę Nr IV/26/11 w sprawie uchylenia uchwały Nr
III/25/11 Rady Gminy Stargard Szczeciński  z dnia 4 lutego 2011 r. , która stanowi załącznik nr 3 do
protokołu . 
Ad.4
Wójt Gminy przedstawił informację na temat swojej  działalności w okresie od ostatniej sesji, a
mianowicie : 
W Referacie Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa:
         1. Wydano decyzje ustalające opłatę adiacencką z tytułu wzrostu wartości nieruchomości w 

      związku z jej podziałem, dla: 
• Pani ElŜbiety Stach na kwotę 480,00 zł; podział działki oznaczonej nr 251/2 o pow. 0,39 ha

połoŜonej w obrębie Witkowo,
• Państwa Joanna i Krzysztof Dor na kwotę 2 700,00 zł; podział działki oznaczonej nr 121 o

pow. 1,03 ha połoŜonej w obrębie śarowo,
2. Wystawiono 3 zaświadczenia o prowadzeniu i posiadaniu gospodarstw rolnych, połoŜonych na 
    terenie gminy w obrębach: Lipnik, Poczernin i Tychowo
3. Zgodnie z art.7 ust.1 ustawy z dnia 11 kwietnia 2003 r. o kształtowaniu ustroju rolnego 
    poświadczono oświadczenie o powierzchni  uŜytków rolnych wchodzących w skład 
    gospodarstwa rodzinnego, oświadczenie o osobistym prowadzeniu gospodarstwa rolnego oraz 
    oświadczenie o posiadaniu praktycznych kwalifikacji rolniczych
4. Wydano 10 zezwoleń  na usunięcie drzew 
W Referacie Planowania Przestrzennego:
1. Wydano:

• 12 decyzji o warunkach zabudowy i zagospodarowania terenu,   
• 2 decyzje o ustaleniu lokalizacji inwestycji celu publicznego,   
• 2 opinie o braku sprzeczności zamierzenia inwestycyjnego z ustaleniami miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego lub Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania
przestrzennego gminy,  

• 1  postanowienie  w  sprawie  zaopiniowania  zgodności  wstępnego  projektu  podziału
nieruchomości z ustaleniami miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego,

• 46  zaświadczeń  o  przeznaczeniu  terenów  w  miejscowym  planie  zagospodarowania
przestrzennego  oraz  w  Studium  uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania
przestrzennego gminy;

Ponadto wójt poinformował ,Ŝe zakończyły się zebrania wiejskie w związku z wyborem sołtysa i rady
sołeckiej we wszystkich sołectwach na terenie gminy .
Radni uwag i pytań do informacji wójta nie zgłosili . 
Ad.5 
Wiceprzewodniczący rady poinformował ,Ŝe przewodniczący rady uczestniczył w spotkaniu w urzędzie
gminy z sołtysem i radą sołecką Lubowa ponadto brał udział równieŜ w spotkaniu zorganizowanym w
Skalinie z rodzicami dzieci uczęszczających do szkoły w Kunowie .
Ad.6 
Interpelacje nie zostały zgłoszone . 
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Ad.7
Radny Bogdan Chaładus – zapytał się o sprawę poruszoną przez radnego  na ostatniej sesji dotyczącą
zmiany godzin otwarcia świetlic środowiskowych i tutaj wójt odpowiedział ,iŜ zostało pismo w tej
sprawie wysłane do TPD . Kolejno radny zapytał  o propozycję jaką komisja wypracowała na
pierwszym posiedzeniu komisji ,tj.  w ramach środków na przeciwdziałanie alkoholizmowi
wygospodarować środki na prowadzenie świetlic,  w tych miejscowościach na terenie gminy gdzie nie
ma Ŝadnej działalności .Na początku radny  zaproponował  iŜ   mogą to być dwie, trzy świetlice
( większe zagroŜenie patologiczne )  wyznaczyć opiekunów np. w piątki i soboty( od godz. 18-22)
przeszkolić i zatrudnić w ramach środków   przeznaczonych na przeciwdziałanie alkoholizmowi .
Radny Kornet – wyjaśnił ,Ŝe była mowa o   wszystkich świetlicach ,gdzie się nic nie dzieje , a nie o
dwóch czy trzech świetlicach  .
Radny Bogdan Chaładus odpowiedział ,Ŝe zdaje sobie sprawę Ŝe nie starczy środków  na wszystkie
świetlice, dlatego zaproponował dwie lub trzy i dodał ,Ŝe najwaŜniejsze jest aby zacząć .
Radna Sylwia Więcek – zapytała  o remont budynku  przeznaczonego  na świetlicę w Koszewie i o
szatnię w Skalinie  .
Wójt Gminy – odpowiedział ,Ŝe zostały  złoŜone oferty i są obecnie rozpatrywane . 
Radny Bogdan Chaładus – zapytał  o inwestycję , która będzie prowadzona w Barzkowicach . 
Wójt Gminy odpowiedział, Ŝe inwestycja pod nazwą  „Budowa Centrum Kultury i Sportu w
Barzkowicach „  ma II etapy i  na  I etap obejmujący budowę świetlicy wraz z szatnią  został juŜ
rozstrzygnięty przetarg i podpisana umowa z wykonawcą   , drugi etap to będzie zestaw boisk.
Radny bogdan Chaładus zapytał się co z budynkiem po szkole w Barzkowicach .
Wójt odpowiedział ,Ŝe zakłada się  opracowanie dokumentacji technicznej na adaptację tych
pomieszczeń  na mieszkania i sprzedać jak było podobnie w Grabowie .
Sołtys Skalina Pani Kasprzyk – zapytała  kiedy będzie remont budynku w którym mieści się klub .
Odpowiedzi dokładnie udzieliła Pani Sekretarz Gminy .
Radny Jarosław Kornet – zapytał  o procedury wywłaszczeniowe   prowadzone przez powiat  z
mieszkańcami Sowna w związku z budową chodnika , a opłatą za ten grunt .
Zastępca Wójta odpowiedział ,Ŝe część osób nie dostała decyzji i tą sprawę wyjaśni . 
Radny Hubert Lis – zapytał  o nazewnictwo  miejscowości - Kolonia Dolna Grabowo, Piaszcze ,
Piaśnik,  Kolonia Górna .
Sekretarz  Gminy poinformowała ,Ŝe istnieje obowiązujący  wykaz nazw miejscowości w Polsce i tą
sprawę  wyjaśni radnemu po sesji .
Radny Jarosław Kornet- zapytał na jakim etapie jest zakup mieszkania dla mieszkańców Rogowa 15 .
Wójt Gminy – odpowiedział ,Ŝe jest przygotowywany projekt uchwały na następną sesję . 
Ad.8 
Radny Lesner Daniel – poruszył sprawę dotyczącą m.in. posesji Pani Szafilińskiej mieszkanki Grzędzic
tj . sprawa rowu i odprowadzenia wody .
Wójt Gminy odpowiedział,Ŝe na ten temat była rozmowa i sprawa jest znana.
Radny Bogdan Chaładus poprosił Panią Sekretarz o przygotowanie informacji dotyczącej m.in. wykazu
osób oczekujących na mieszkania socjalne w gminie .    
Ad.9 
Wiceprzewodniczący rady Bogdan Grabski poinformował ,Ŝe uległ zmianie termin zwołania następnej
sesji i posiedzeń komisji , a mianowicie : 
- V sesja Rady Gminy Stargard Szczeciński odbędzie się dnia 28 lutego 2011 r. godz. 10 00 ,
- komisja socjalno-porządkowa i oświaty dnia 23 lutego 2011 r. o godz. 1000   ,

- komisja gospodarki mienia komunalnego i budŜetu dnia 24 lutego 2011 r. godz. 10 00    ,
- komisja rewizyjna dnia 25 lutego 2011 r. godz. 10 00   .
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Ad.10 
Wobec wyczerpania porządku obrad sesji Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogdan Grabski
podziękował za udział i o godz. 1100   zamknął obrady IV sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński .
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